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Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn 
Virtuelt møde – 9. februar 2024 kl. 16:30. 

 
Deltagere: Jens, Jørn, Beata, Poul, Jørgen  
Afbud:  Ingen 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Referatet godkendtes. 
 

2. Imp-Par i Kreds 4. - planlægning m.v. 

Distrikt Fyn skal afholde turneringen i år - d. 28. september. 
Der skal reserveres lokaler i Bridgehuset (57 spil), og udsendes invitationer. 
Jørn Plet er turneringsleder, og der skal udnævnes en TU-ansvarlig, der 
tager sig af logistik og forplejning.  
Fyn havde tre pladser, og den annoncerede kvalifikationsturnering var 
aflyst pga. manglende deltagelse. 
En af vores pladser er allerede tildelt til det par, der havde tilmeldt sig til 
den nu aflyste kvalifikationsturnering indenfor den annoncerede tidsfrist.   
I tilfælde af, at der meldte sig mere end to kandidater til de ledige pladser, 
ville handicap være kriteriet for udvælgelse. 

3. Fastlæggelse af dato for generalforsamling. 
Generalforsamlingen afholdes d. 3. maj. Deadline for udsendelse af 
indkaldelse d. 5. april. 
 

4. Forslag til nye medlemmer af bestyrelsen. 
Beata og Jørgen var på genvalg, og begge var villige til at genopstille.  
Diverse navne kom på tavlen, og det aftaltes, at Jørgen skulle undersøge 
om en af de nævnte personer kunne være interesseret. 
 

5. Vigtige emner for den kommende tid. 
Jens nævnte, at man i diverse distrikter havde prøvet at afvikle 
simultanturneringer, hvor flere klubber spillede de samme kort på samme 
tidspunkt. Måske kunne vi overveje at prøve. 
Svendborg BK ville gerne afvikle et mesterskab for begyndere, et initiativ 
distriktet gerne støttede med udsendelse og annoncering på distriktets 
hjemmeside. 
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Jørn nævnte, at han via forbundet havde fået ansvaret for at finde klubber 
til de kursister – i distriktet - der fulgte introduktionskurset over nettet. 
 

 
6. De løbende turneringer.  

Rød Klub og Vinoble turneringerne forløb efter planen. 
De kommende FM måtte nok – som i de sidste par år – aflyses pga. 
deltagelse. Tilmeldte deltagere gik videre til forbundsmesterskaberne. 
                

7. Begynderturnering. 
Svendborg BK ville gerne arrangere en Begynderturnering, bl.a. for på den 
måde at reklamere for samme turnering under Årets Bridgefestival! 
Distriktet støttede naturligvis initiativet med annoncering på distriktets 
hjemmeside og udsendelse af annoncering til samtlige klubber. 

 

8. Eventuelt  
Jens orienterede om forekomst af ulovlige spillere i Kreds 4. 
Der var også et par kommentarer til det udsendte regnskab. 

 

9. Næste bestyrelsesmøde 
Virtuelt møde fredag d. 15. marts kl. 09:00! 

Jørgen Olsen 
Referent 


